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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2022.gada 16.februāris                                                             protokols Nr. 7. 
 

Sēde izsludināta 11.02.2022.plkst. 08:59 

Sēde atklāta 16.02.2022. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Finanšu komitejas jautājumi 

1. Par Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas komisijas sastāva apstiprināšanu;  

2. Par Darījumu ar lauksaimniecības zemi tiesiskuma uzraudzības komisijas sastāva 

apstiprināšanu;  

3. Par interaktīvo stendu LEADER projekta iesniegšanu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu programmas  

īstenošanai. 

 Īpašumu komitejas jautājumi 

5. Par noteikumu "Par Ķekavas novada pilsētu ielu ikdienas uzturēšanu" apstiprināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma "Liepkalni 2", Odukalnā, Ķekavas pagastā, zemes platības 

precizēšanu;  

7. Par zemes vienības "Varalauki", Ķekavas pagastā, piešķiršanu nomā A.B.;  

8. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, K.P.. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

9. Par saistošo noteikumu Nr.50/2021 „Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno 

pirmsskolas izglītības nodrošināšanas funkciju” precizēšanu;  

10. Par sporta aģentūras 2022. gada darba plāna apstiprināšanu;  

11. Par deleģējumu parakstīt Eiropas Savienības Erasmus+ programmas projekta finansējuma 

līgumu;  

12. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem ar privāto izglītības iestādi, kas nodrošina pirmsskolas 

izglītības programmas apguvi;  

13. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu  uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2022.gadā;  

14. Par finansiālu atbalstu biedrībai. 

Attīstības komitejas jautājumi 

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Dzintaru ielā 7, Baldonē;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Pegasi”,  Baldones 

pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajos īpašumos  “Zīriņi” un “Strautiņi” , 

Baldonē;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Lejas ielā 3, Baldonē;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajā īpašumā “Līdumi”, Baldones 

pagastā;  

20. Par detālplānojuma “Šļūkas”, Ķekavā, Ķekavas pagastā,  nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai;  

21. Par detālplānojuma “Vecbunkas-4”, Krogsilā, Ķekavas pagastā,  nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  
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22. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu  25 nekustamajiem īpašumiem 

detālplānojuma “Lapmeži” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

23. Par detālplānojuma projekta nekustamajam īpašumam Krišjāņa Barona ielā 9B,  Baložos, 

apstiprināšanu.  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Īpašumu pārvaldes speciāliste Vineta Alviķe. 

Ieinteresētās personas – Jolanta Meikšāne, Andis Adats, Haralds Ozoliņš, Iveta Zeidaka, Aija 

Ciseļonoka, Liesma Gorelova, Ints Vancāns, Dace Kārkliņa. 

 
Sēdē nepiedalās - Viktorija Baire. 

 
Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes sēdi.  

 
Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un konstatē, ka par darba kārtību nav neviena priekšlikuma, arī 

jautājumu nav, debašu nav, un Žilko aicina balsot par darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2022.gada 16.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 11:10) 

Žilko ziņo par jautājumu. Viņš paskaidro par jautājuma izskatīšanas kārtību, par balsošanas 

kārtību un komentē sava pirmā priekšlikuma iesniegšanas iemeslus.  
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Zvaigzne sniedz sīkāku skaidrojumu par sagatavoto lēmuma projektu. 

Žilko secina, ka darbam komisijā pieteikušies septiņi amata kandidāti un nosauc kārtību, kādā 

personas sevi prezentēs. Viņš dod vārdu amata kandidātiem.  

Jolanta Meikšāne, Andis Adats, Haralds Ozoliņš, Iveta Zeidaka prezentē savu kandidatūru. 

Keisters prezentē Artu Smiltnieci, un Jēkabsone prezentē Artūru Krastiņu.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne.  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par katru komisijas locekļa amata kandidātu atsevišķi 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Jolantu Meikšani 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andi Adatu 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Juris Jerums), “Pret” – 3 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 8 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Haraldu Ozoliņu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Artu Smiltnieci 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Kasparu Spuģi 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis), “Atturas” – 10 (Agnese 

Geduševa, Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

7.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ivetu Zeidaku 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

8.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Artūru Krastiņu 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 

(Arnolds Keisters), “Atturas” – 3 (Aigars Vītols, Indra Priede, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu lēmuma projekta koriģēšanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 09:35 līdz 09:40. 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 47:57) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko.  

Zvaigzne sniedz skaidrojumu par šīs komisijas īpatnībām. 

Žilko aicina pretendentus prezentēt sevi un paust viedokli, vai viņi ir gatavi ieņemt komisijas 

priekšsēdētāja amatu. Viņš nosauc kārtību, kādā pretendenti sevi prezentēs. 

Aija Ciseļonoka, Liesma Gorelova, Inta Vancāns, Inese Jēkabsone, Dace Kārkliņa prezentē savu 

kandidatūru un pauž viedokli par pretendēšanu uz komisijas priekšsēdētāja amatu.  

Žilko paziņo, ka Vaira Ozoliņa atsaukusi savu kandidatūru. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Par komisijas priekšsēdētāju ievēlet Inesi Jēkabsoni. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Inese Jēkabsone), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Aiju Ciseļonoku 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Liesmu Gorelovu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Intu Vancānu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Daci Kārkliņu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu lēmuma projekta papildināšanai ar atbalstītajiem kandidātiem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:00 līdz 10:05. 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Darījumu ar lauksaimniecības zemi tiesiskuma uzraudzības komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:15:08) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – lēmumprojekts paredz pilnvarot izpilddirektori parakstīt ar šo 

projektu saistītos dokumentus. Projekts paredz divu informatīvo stendu iegādi un uzstādīšanu. 

Vienu stendu paredzēts uzstādīt Baložos un otru – Ķekavā pie Doles tautas nama. Kopējās 

projekta izmaksas paredzētas līdz 30 tūkstošiem, no kuriem pašvaldības līdzmaksājums būtu 4,5 

tūkstoši. Šis ir tikai projekta pieteikums, kas negarantē naudas saņemšanu, jo jāiztur konkurss. 

Jautājumu izskatīja Finanšu komitejā, kurā tika precizēts finansējuma avots un komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko, Zaķe, Zvaigzne, Jansone. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta pieteikumu “Tūrisma informācijas sniegšanas un pieejamības 

modernizācija Ķekavas novadā” iesniegšanai VRG “Partnerība Daugavkrasts”” izsludinātajā 

atklātajā projektu iesniegumu konkursā ar plānotajām kopējām projekta realizēšanas 

izmaksām 30 000,00 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības  

grantu programmas īstenošanai  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:32:25) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šī atbalsta programma darbojas jau vairākus gadus, tajā 

piedalās vairākas pierīgas pašvaldības un SEB banka, un šā gada prioritāte ir sociālās 

uzņēmējsarbības attīstība. Programmas īstenošanai nepieciešami astoņi tūkstoši euro, kas 

paredzēti Attīstības un būvniecības pārvaldes budžetā. Jautājumu izskatīja Attīstības un Finanšu 

komitejā un komitejas to atbalstīja un virzīja uz domes sēdi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt un apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības dalību sociālās uzņēmējdarbības grantu 

programmā un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu ar Mārupes novada 

pašvaldību, Olaines novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu novada 

pašvaldību un AS “SEB banka”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:35:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šie noteikumi tapuši ar mērķi viest skaidrību, kā tiks 

uzturēti novada ceļi un ielas.  Pēc noteikumu pieņemšanas visas novada ielas un ceļi tiks sadalīti 
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pēc klasēm un izveidots attiecīgās klases ielu saraksts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Par Ķekavas novada pilsētu ielu 

ikdienas uzturēšanu”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma platības precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:38:16) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – pamatojoties uz privātpersonas iesniegumu tiek precizēta 

personai piederoša nekustamā īpašuma platība. Platība noteikta vēl Ķekavas pagasta padomes 

laikā un pēc precīzās uzmērīšanas zemes platības neprecizitāte pārsniedz 400 kv.m., tāpēc ir 

personas un mērnieka lūgums precizēt zemes robežas un platību.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt nekustamā īpašuma „Liepkalni 2”, kadastra numurs 8070 008 1665,  zemes vienības 

ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1665, kadastrālajā uzmērīšanā noteikto zemes platību – 

0.1039 ha. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma nomu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:40:51) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu uzsākt 

gan zemes atsavināšanu, gan piešķirt nomas tiesības līdz šā gada 31.decembrim ar cerību, ka līdz 

šim laikam atsavināšanas procesu būs noslēdzies. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Zvaigzne, Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes vienību “Varalauki”, Ķekavas pagastā, 1,03 ha platībā, A.B., nosakot 

zemes nomas līguma termiņu līdz 2022.gada 31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības 

vajadzībām, teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:45:06) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz pārslēgt 

īres līgumu uz tās vārda. Pārbaudot konstatēts, ka mirušais dzīvokļa īrnieks ir iesniedzējas 

radinieks un iesniedzēja ir dzīvoklī deklarēta, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par īres līguma 

slēgšanu uz desmit gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" –nav, "Atturas" –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt K.P. dzīvojamo telpu - dzīvokli Medema ielā 3, Baložos, nosakot  īres līguma termiņu 

uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

9. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:47:35) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saistošie noteikumi pēc pieņemšanas nosūtīti Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk – VARAM), kura sniedza atzinumu par 

veicamajiem labojumiem. Šodien piedāvātajā redakcijā visi šie VARAM ieteiktie labojumi 

iestrādāti saistošajos noteikumos, komiteja precizēto redakciju atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumus Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 22.decembra saistošajos 

noteikumos Nr. 50/2021 “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju”, precizējot tos jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par sporta aģentūras darba plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:51:28) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – atbilstoši normatīvajiem aktiem domei jāapstiprina 

sporta aģentūras darba plāns. Plānu izskatīja komiteja un lēma to koriģēt saskaņā ar pieņemto 

budžetu un izslēdzot tās aktivitātes, kurām budžetā nav paredzēts finansējums, tāpat izveidota 

iespēja redzēt aktivitāšu kopsummas un tās analizēt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras 2022.gada darba plānu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par deleģējumu parakstīt projekta dokumentāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:53:57) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – viņa priecājas, ka projekts jau ir apstiprināts un tas 

paredz pedagogu kvalifikācijas paaugstināšanu, projekta apjoms ir 28 tūkstoši euro. Romanovska 

informē, ka komitejās galvenais jautājums bija par projekta mērķiem, tāpēc viņa paskaidro, ka 

projekts paredzēts skolotāju kvalifikācijas celšanai, tās nosaukums ir – mācīties, lai mācītu, tas ir 

pārrobežu projekts, kas paredz dalīties ar labās prakses piemēriem, un kā labāk izmanotot 

informācijas tehnoloģijas kompetenču izglītības ieviešanā, daloties pieredzē ar kaimiņvalstu 

skolotājiem, un tie ir papildus 28 tūkstoši euro, kas tiks izmantoti pedagogu kvalifikācijas 

celšanai. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Zaķe, Žilko. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības Baldones vidusskolas direktori parakstīt Eiropas 

Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr. 1 (KA1) skolu sektora projekta 

pieteikuma Nr. 2021-2-LV01-KA122-SCH-000041784 finansējuma līgumu un ar to saistīto 

dokumentāciju. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par pašvaldības atbalstu privātajām mācību iestādēm 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:26) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – aprēķins veikts atbilstoši Ministru kabineta noteikumos 

ietvertajām formulām, un aprēķins nosaka vienam izglītojamajam nepieciešamās izmaksas 

pirmsskolas izglītības programmai. Parasti izmaksas aprēķina par iepriekšējo gadu un šogad 

aprēķinātā summa ir mazāka, nekā tā bija par iepriekšējo gadu, tāpēc, lai nepasliktinātu ģimeņu 

materiālo stāvokli, tad lēmuma projekts paredz izmaksāt tādas pašas summas, kādas tās bija 

2021.gadā. Izskatīts arī Finanšu komitejā un lēmuma projekts atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības atbalstu norēķiniem ar privāto izglītības iestādi, kas nodrošina 

pirmsskolas izglītības programmas apguvi, 2022. gadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par izglītības iestāžu izmaksu tāmes apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:24) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī šie aprēķini balstās uz Ministru kabineta 

noteikumiem. Komitejās tika norādīts uz nepilnībām, tāpēc pievienota precizētā tāme, kurā 

Baldones vidusskolas izmaksās iekļautas arī Baldones sporta kompleksa izmaksas, izņemot algu 
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sadaļu. Šīs vidējās izmaksas uz vienu izglītojamo nepieciešamas, lai varētu veikt savstarpējos 

norēķinus ar citām pašvaldībām par sniegtajiem izglītības pakalpojumiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmes no 

2022.gada 1.janvāra pēc 2021.gada naudas plūsmas uzskaitītiem izglītības iestāžu 

izdevumiem pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem.  

Lēmums pielikumā.   

 

 

14. 
Par finansiālu atbalstu biedrībai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:12:17) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – lēmums pamatojas uz kokļu biedrības iesniegumu, viņa 

paskaidro, ka visi māklinieciskie pulciņi, kas darbojas kultūras centros, ir nodibinājuši biedrības, 

lai varētu piesaistīt Eiropas fondu līdzekļus savai attīstībai, jo pašvaldībai nav tik daudz līdzekļu, 

cik tas būtu nepieciešams. Arī šajā gadījumā biedrība izrādījusi iniciatīvu un sagatavojusi 

projekta pieteikumu četru kokļu iegādei par kopējo summu virs astoņiem tūkstošiem, no kuriem 

paredzētais līdzfinansējums ir mazliet vairāk par 800 euro. Jautājumu izskatīja arī Finanšu 

komitejā, bija garas diskusijas, komitejas sēdē piedalījās studijas vadītāja un sniedza atbildes uz 

jautājumiem. Bija diskusijas par to, no kuras budžeta sadaļas līdzekļus paņemt, un rezultātā 

komitejas vienojās, ka tas būs no Daugmales kultūras centra budžeta. Ja projekts tiks apstiprināts, 

tad pie pirmajiem budžeta grozījumiem šī summa tiks iegrozīta tieši šī projekta atbalstam. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zaķe, Jansone. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:00 līdz 10:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Pūriņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atbalstīt biedrības “Kokļu mūzikas biedrība DZĪTARI” dalību Eiropas Savienības Eiropas 

lauksaimniecības fonda lauku attīstībai (ELFLA) LEADER atklātajā projektu iesniegumu 

konkursā ar projektu “Koklītes koklēja” un tā pozitīva rezultāta gadījumā piešķirt 

līdzfinansējumu 816,75 EUR apmērā kokļu iegādei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:28:56) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pagājušā gada maijā Baldones dome pieņēma lēmumu - pēc 

nekustamo īpašumu reģistrācijas zemesgrāmatā nodot to sadalīšanai. Īpašums ir 1,13 ha liela, un 

tas šobrīd ir rģistrēts zemesgrāmatā, tāpēc var turpināt Baldones novada domes ieceri un zemi 

sadalīt trīs daļās.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašumā ar kadastra numuru 8005 001 

5609, Baldonē, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:31:14) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis zemes gabals atrodas Baldones pagastā, tas ir 5 ha liels un 

īpašnieks vēlas to sadalīt divās daļās. Piekļuve nodrošināta no valsts autoceļa, tāpēc iespējams 

zemi sadalīt ar zemes ierīcības projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā ar nosaukumu “Pegasi”, 

Baldones pagastā, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:32:53) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols -  abi zemes gabali atrodas Baldones pilsētā blakus Teiku ielai, 

zemes ierīcības projekta izstrāde uzsākta ar Baldones novada domes lēmumu, un tā mērķis ir 

izdalīt atsevišķā zemes vienībā zemi zem Teiku ielas. Speciālisti konstatējuši, ka projekts izstrādāts 

atbilstoši nosacījumiem, tāpēc to var apstiprināt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīkotāja K.K. izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamajos 

īpašumos ar nosaukumiem “Strautiņi”  un  “Zīriņi”, Baldonē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:34:33) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šis zemes gabals atrodas Baldones pilsētā, tā izstrāde 

uzsākta pagājušajā gadā saskaņā ar Baldones novada domes lēmumu, un tā mērķis ir luterāņu 

draudzei piederošo zemes gabalu, kas ir 0,36 ha liels, sadalīt trīs daļās. Piekļuve zemei 

nodrošināta no pašvaldības ielas. Zemes ierīcības projekts izstrādāts saskaņā ar nosacījumiem, 

tāpēc to var apstirpināt, un ar šo pašu lemumu atdalītajām zemes vienībām tiek piešķirtas adreses. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīkotāja K.K. izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamā īpašumā 

Lejas ielā 3, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis zemes gabals atrodas Baldones lauku teritorijā, tas ir 25 ha 

liels, īpašnieks to vēlējās sadalīt trīs daļās, un Baldones novada dome pagājušajā gadā to arī 

atļāvusi. Zemes ierīcības projekts izstrādāts saskaņā ar nosacījumiem, kur no visa lielā zemes 

gabala atdalīti divi zemes gabali, katrs 2 ha platībā, lēmums nosaka zemei lauksaimniecības 

zemes statusu un piešķir adreses. Vītols norāda, ka pievienojis priekšlikumu, kurā pievienots 

alternatīvais lēmuma projekts, un šajā lēmumā vienīgās izmaiņas ir atdalīto zemes gabalu 

nosaukumi, kas mainīti, jo valsts valodas centrs savā atzinumā norādījis, ka jaunajiem 

nosaukumiem jāsakņojas tā zemes gabala nosaukumā, no kura tie atdalīti, un tāpēc jaunie zemes 

gabali būs Līdumu lauki un Līdumu pļavas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekslikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt lēmumprojektu pievienotajā redakcijā 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīkotājas S.O. izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamajā  īpašumā 

“Līdumi”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:43) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums atrodas Ķekavā, detālplānojuma izstrāde uzsākta 

2018.gadā, darba uzdevums 2020.gadā pagarināts, un šobrīd izstrādāta detālplānojuma 

redakcija, kura jānodod sabiedriskajai apspriešanai. Detālplānojuma mērķis ir izdalīt ielas 

atsevišķos zemes gabalos un pārējo zemi sadalīt savrupmāju būvniecībai, kopā veidosies 25 

jaunas zemes vienības. Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevuma prasībām. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma nekustamā īpašuma “Šļūkas”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:44:19) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols –  detālplānojums uzsākts izstrādāt 2020.gadā, mērķis ir izdalīt 

ielas un zemes vienības savrupmāju būvniecībai, kopā zemi paredzēts sadalīt desmit zemes 

vienībās. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma nekustamā īpašuma “Vecbunkas-4”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:46:37) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir iepriekš uzsāktā procesa turpinājums, kur tiek īstenots 

Valsts zemes dienesta ierosinājums mainīt lietošanas mērķi zemēm, uz kurām aug mežaudzes. Šis 

lēmums ir par vienu detālplānojumu, kurā zeme pieder četrām personām, un zemes lietošanas 

mērķi tiek mainīti saskaņā ar Valsts zemes dienesta informāciju. Lietošanas mērķu precizēšana 

apvienota vienā lēmumā visam detālplānojumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt 25 nekustamo īpašumu lietošanas mērķus detālplānojuma “Lapmeži”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, teritorijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:49:13) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu paredzēts apstiprināt detālplānojumu vienam 

nekustamajam īpašumam, kurš ir 1800 kv.m. liels, tā mērķis ir būvēt savrupmāju. Izstrādātais 

projekts atbilst darba uzdevumam. Sagatavotais administratīvais līgums par detālplānojuma 

realizāciju paredz sākotnēji izbūvēt lokālos ūdensapgādes un kanalizācijas risinājumus, līdz 

pašvaldība būs pievilkusi centrālos tīklus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu . 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu nekustamajam īpašumam Krišjāņa Barona ielā 9B, Baložos.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 11:50. 

 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 


